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Selostus ASIOINTIREITTILIIKENNE 
 Kunnan hallintojohtaja Mervi Palmulta tuli kysely kunnan 

asiointireittiliikennöinnistä ja hän pyysi kannanottoa asiasta. Vanhus- ja 
vammaisneuvoton kanta oli, että asiointireittiliikenne vaikuttaa aika 
kattavalta ja se on hyvä ylläpitää jatkossakin. Asiointireittiliikenteestä on 
hyvä tiedottaa kuntalaisia ja yhteistyötahoja. Vastaus lähetetty tiedoksi 
Mervi Palmulle.   

  
 LIIKUNNANOHJAAJAN PALKKAMINEN KUNTAAN 
 Kehittämispäällikkö Oili Tikka on pyytänyt kannanottoa liikuntaohjaajan 

palkkaamisesta kuntaan. Liikuntaohjaajan palkkaamista pidettiin hyvänä 
asiana. Kuntosaliohjausta toivottiin ikäihmisille. Liikuntaohjaajalla olisi hyvä 
olla näkemystä vanhusväestön ja yhteistyötahojen kanssa toimimisesta. 
Onko ajatuksena, että liikunnanohjaaja jalkautuisi myös laitoshoidossa 
olevaien luokse? Keskustelua herätti, toimisiko liikunnanohjaaja myös 
muiden kuntalaisten parissa, nuoret ja työikäiset? 

 
 Liikunta, sen lisääminen ja ohjaaminen koettiin tärkeäksi asiaksi, mutta 

tästä poiki keskustelua myös kulttuuri- ja vapaa-ajan ohjauksesta 
Sulkavalla ja tämän tärkeydestä. Kuinka tämä on nyt järjestetty/suunniteltu 
järjestettäväksi? 

 
 KANSALAISOPOSTO järjestää maksutonta verkossa asiointi koulutusta 

senioreille, kolme ryhmää, 8 opastettavaa/ryhmä. Asiasta tulossa tiedote 
kansalaisopiston taholta. 

 
 VAPAAEHTOISTYÖN kurssi suunnitteilla Sulkavalle. Tässä myös 

järjestäjänä kanasalaisopisto. Toteutus syksy 2022.  
 
 KEVÄT-VETEHISET, viikko 17 on suunnitteilla jokin tapahtuma Sulkavalla 

senioreille.    
 

Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 
 

Päätös Merkitään muut asiat tiedoksi. 


